

# International Center For Preparing & Qualifying Leaders Egypt



المركز الدولي لإعداد وتأهيل القادة  
(مصر)

صناع القرار Decision-makers

ترحيب

رئيس مجلس الإدارة

يسعدني ويشرفني أن ارحب بكم في الموقع الإلكتروني للمركز الدولي لإعداد وتأهيل القادة مصر هذا الصرح العملاق الذي يشرف كل من التحق به من الخبراء والمستشارين والمشاركين وفريق العمل الذي يعمل به حيث ان هذا المركز يغطي الكثير والكثير من البرامج التي يحتاجها سوق العمل بالاضافة الي متطلبات الشركات والمؤسسات والمنظمات في جميع التخصصات.  
بالرغم من ان المركز انشئ قريبا عام 2013 الا انه قام بتدريب ما يقرب من 10000 الف متدرب في جميع التخصصات.

الشكر والتقدير لفريق العمل بالمركز علي حسن التعاون المثمر والجدارة في الاعمال لانجاح برامجنا المثمرة .  
وفي الختام هذا مركزكم مرحبا بكم في بيتكم ونحن في خدمتكم دائما  
مع تحيات

المستشار

هشام سليمان الانصاري  
رئيس مجلس الإدارة

welcome

Chairman

It is my pleasure and honor to welcome you to the website of the International Center For Preparing & Qualifying Leaders Egypt This giant edifice, which is supervised by experts, consultants, participants and staff, ensures that this center covers many and many programs needed by the labor market in addition to the requirements of companies and institutions. And organizations in all disciplines

Although the center was established soon in 2013, it has trained nearly 10,000 people in all disciplines

Thanks and appreciation to the work team of the Center for good cooperation and fruitful work in order .to make our programs fruitful

In conclusion, this is your center Welcome to your home and we are at your service always

With greetings

Advisor

*Hisham Soliman Al Ansari*

Chairman